

# CHAMPIONS FOR PEACE GALA

## GALA DES CHAMPIONS DE LA PAIX

DECEMBER 11 2019 - 11 DÉCEMBRE 2019

### BE PART OF THIS UNIQUE EVENT

ASSISTEZ À CET ÉVÉNEMENT UNIQUE



This year, the Champions for Peace club will be celebrating its 10th anniversary, in presence of football legend **Didier Drogba**, marathon world record holder **Paula Radcliffe**, double Olympic gold medalist and three-time World pole vault champion **Yelena Isinbaeva**, 2018 football world champion **Blaise Matuidi**, 1998 football world champion **Christian Karembeu**, boxing world champion **Sarah Ourahmoune**, athletics olympic medalist **Charmaine Crooks**, sprint world and olympic champion **Yohan Blake**, taekwondo olympic medalist **Marlène Harnois** and many more fascinating Champions for Peace. Don't miss this unique and memorable celebration.

Cette année, le club des Champions de la Paix fête ses 10 ans, en présence de la légende du football **Didier Drogba**, de la détenteuse du record du monde du marathon **Paula Radcliffe**, de la double médaillée d'or olympique et triple championne du monde de saut à la perche **Yelena Isinbaeva**, du champion du monde de football 2018 **Blaise Matuidi**, du champion du monde de football 1998 **Christian Karembeu**, de la champion du monde de boxe **Sarah Ourahmoune**, de la médaillée olympique d'athlétisme **Charmaine Crooks**, du champion du monde et champion olympique de sprint **Yohan Blake**, de la médaillée olympique de taekwondo **Marlène Harnois** et de nombreux autres Champions de la Paix fascinants. Ne manquez pas cet événement mémorable.

### BOOK YOUR TABLE RÉSERVEZ VOTRE TABLE CONTACT INFORMATION NOUS CONTACTER

PEACE AND SPORT L'Aigue Marine  
24 Avenue de Fontvieille – Bloc B, 98000 – Monaco  
+ 377.9797.7800 — [forum@peace-sport.org](mailto:forum@peace-sport.org)

## AGENDA (TEMPORARY VERSION)

(OFFICIAL LANGUAGE: ENGLISH)

14H30	DEBATE:	FUNDING INNOVATION FOR SOCIAL CHANGE	DEBATE:	PUTTING RESPECT FOR HUMAN RIGHTS AT THE HEART OF SPORT
15H30				
15H30	DEBATE:	UNLEASHING THE POTENTIAL OF NEW AND URBAN SPORT FOR SOCIAL GOOD	ROUNDTABLE:	EDUCATION FOR SUSTAINABLE PEACE THROUGH SPORT
16H30				
17H00	PRESS CONFERENCE			
17H30				
19H00				
22H00	CHAMPIONS FOR PEACE GALA*			

### THURSDAY 12 DECEMBER

8H30		WELCOMING SPEECH AND PREAMBLE		
9H30				
9H30		SESSION: INVESTING IN SPORT TO SECURE PEACE AND PROSPERITY		
10H30				
10H30		NETWORKING — BREAK		
11H00				
11H00	FOCUS	SESSION: TRANSLATING SPORT INTO GLOBAL HAPPINESS	MASTER CLASS: SAFEGUARDING OUR PLANET THROUGH SPORT	
12H45				
12H45		NETWORKING — LUNCH		
13H45				
13H45	FOCUS	SESSION: SPORT FOR GOOD IN AN AGE OF TECHNOLOGICAL REVOLUTION	MASTER CLASS: THE SPORT OF PHILANTHROPY	
15H30				
15H30		NETWORKING — OPEN MIC		
16H30				
18H30		PEACE AND SPORT AWARDS **		
22H00		SPECIAL SESSION DIPLOMATIC EVENT		

### FRIDAY 13 DECEMBER

9H00		INVESTING IN PEACE ACTING THROUGH SPORT
11H00		BUSINESS OPPORTUNITIES

\*NOT INCLUDED IN THE FORUM'S PACKAGE

\*\* VENUE: OPÉRA DE MONTE-CARLO

11-13  
DEC.  
2019

# PEACE AND SPORT FORUM

INVESTING IN PEACE,  
ACTING THROUGH SPORT  
INVESTIR POUR LA PAIX,  
AGIR PAR LE SPORT



PRINCIPALITY OF MONACO  
PRINCIPAUTÉ DE MONACO

WITH THE SUPPORT OF H.S.H. PRINCE ALBERT II OF MONACO  
AVEC LE SOUTIEN DE S.A.S. LE PRINCE ALBERT II DE MONACO

# PEACE AND SPORT INTERNATIONAL FORUM

## FORUM INTERNATIONAL PEACE AND SPORT



Peace and Sport is delighted to welcome you to the 2019 Peace and Sport International Forum which will take place in the Principality of Monaco, on 11-13 December.

Over the last decade, we have witnessed the continued growth of the peace-through-sport movement with outstanding actions and numerous sport-based programs that have benefited individuals and communities at local, national and international levels throughout the world. This year's Forum will be a hub for over 600 key decision-makers including Heads of State, strategical leaders from business and the sports world, Nobel Peace Prize Laureates, representatives from civil society and international organizations, and bright young talents, who will all embark on a journey to explore the theme "Investing in Peace, Acting through Sport". Delegates and illustrious speakers from more than 90 countries will pinpoint and share solutions to scale-up investment in longer-term efforts to transform societies and leave a sustainable legacy for generations to come.

Peace and Sport est ravie de vous accueillir au Forum International Peace and Sport 2019 qui se tiendra en Principauté de Monaco du 11 au 13 décembre.

Ces dix dernières années, nous avons pu voir se développer le mouvement de la paix par le sport, avec entre autres de nombreux programmes qui ont profité aux individus et aux communautés aux niveaux local, national et international à travers le monde. Cette année, le Forum sera une plateforme qui rassemblera plus de 600 décideurs, dont des Chefs d'État, des acteurs stratégiques du monde du sport et du business, des Prix Nobel de la Paix, des représentants de la société civile et des organisations internationales. Des délégués et des intervenants de haut niveau de plus de 90 pays différents identifieront et partageront des solutions pour transformer les sociétés et laisser un héritage durable aux générations futures.

## THE FORUM HIGHLIGHTS LES TEMPS FORTS DU FORUM



### AWARDS CEREMONY CÉRÉMONIE DES AWARDS



### INVESTING IN YOUTH PROGRAM PROGRAMME INVESTIR DANS LA JEUNESSE



### A RICH PLATFORM FOR NETWORKING! UNE PLATEFORME DE NETWORKING DYNAMIQUE

#### 3 PLENARY SESSIONS

#### 3 SESSIONS PLENIÈRES

Investing in sport to secure peace and prosperity  
Investir dans le sport pour assurer la paix et la prospérité

Translating sport into global happiness  
Traduire le sport en un bonheur global

Sport for good in an age of technological revolution  
Le sport pour le bien social à l'ère de la révolution technologique

#### 2 MASTER CLASSES

#### 2 MASTER CLASS

Safeguarding our planet through sport  
Protéger notre planète par le sport

The sport of philanthropy  
Le sport de la philanthropie

#### 3 THEMATIC DEBATES

#### 3 DÉBATS THÉMATIQUES

Funding innovation for social change  
Financer l'innovation pour le changement social

Putting respect for human rights at the heart of sport  
Placer le respect des droits de l'Homme au cœur du sport

Unleashing the potential of new and urban sport for social good  
Libérer le potentiel du sport nouveau et urbain pour le bien social

#### 1 ROUNDTABLE ON EDUCATION

#### 1 TABLE RONDE SUR L'ÉDUCATION

## REGISTER ONLINE INSCRIVEZ-VOUS EN LIGNE

[www.peace-sport.org/fr/forum-2019/](http://www.peace-sport.org/fr/forum-2019/)

## LEARN MORE ABOUT OUR PRESTIGIOUS PREVIOUS SPEAKERS

DÉCOUVREZ NOS PRÉCÉDENTS  
INTERVENANTS DE HAUT NIVEAU



**Professor Muhammad Yunus**

Nobel Peace Prize 2006  
Prix Nobel de la Paix 2006



**Didier Drogba**

Peace and Sport Vice-President,  
Champion for Peace and Football legend  
Vice-Président de Peace and Sport,  
Champion de la Paix et ancien footballeur  
professionnel



**Fatuma Adan**

Founder of Hodi  
Fondatrice de Hodi



**Irina Bokova**

Former Director-General of UNESCO  
Ancienne Directrice Générale de l'UNESCO



**Jorge Casimiro**

President of the NIKE Foundation  
Président de NIKE Foundation